
‘V
ergaderen doen wij 
geregeld via Skype.  
Dit om de reistijd te 
beperken. Maar er wordt 

ook vaak live met elkaar gesproken.  
Het is belangrijk om elkaar ook in het 
echt te ontmoeten. De afgevaardigden 
van de NICO-kantoren komen vier 
keer per jaar bij elkaar: drie keer voor 
vergaderingen en een keer voor ons 
benchmarkonderzoek. In dat onder-
zoek worden de NICO-kantoren  
met elkaar vergeleken op basis van 
verschillende punten, zoals omzet en 
personeels- en automatiseringskosten. 
Als kantoor krijg je dan bevestiging 
dat je op de goede weg zit. Of je ziet 
dat de kosten bij jou veel hoger zijn  
en kan daar wat aan doen. Ook hebben 
wij elk jaar een juristendag. Er is een 
vakinhoudelijk deel en een deel dat in 
het teken staat van onderlinge kennis-
making. Dit jaar werd het door ons 
georganiseerd in Overijssel. Oud-
schaatser Erben Wennemars was onze 
gastspreker. Hij maakte een koppeling 
tussen topsport en het bedrijfsleven. 
Ook hebben wij met Kevers rondge-
reden en zijn wij met een boot de 
Vecht opgegaan.’

‘Bij het Notarieel Intercollegiaal 
Overleg (NICO) zijn zestien kantoren 
aangesloten. Deze zitten verspreid 
door het hele land. De aangesloten 
kantoren zijn kwalitatief hoogwaardig, 
innoverend en service gericht, zonder 
het contact met de samenleving te 
verliezen. Lid worden van NICO kan 
alleen wanneer dit ten goede komt 
aan de landelijke dekking en er geen 
directe concurrentie tussen de kan-
toren ontstaat. De weg is daarmee vrij 
elkaar echt te helpen en samen te 
werken. Door de samenwerking wordt 
gezorgd voor kennisoverdracht op 
zowel inhoudelijk als organisato-

risch terrein. Zo verzorgen wij samen 
congressen en verdiepende oplei-
dingen, maar bundelen wij ook de 
krachten als het gaat om gezamen-
lijke in- en verkoop.’

‘Ik ben secretaris binnen NICO. Dat 
betekent dat ik de agenda voor de 
vergaderingen maak, notuleer en voor 
de verslagen zorg. Verder heb ik mij 
de afgelopen tijd beziggehouden met 
het herschrijven van enkele NICO- 
modelakten naar eenvoudig Neder-
lands. Het is prettig als cliënten goed 
zijn voorbereid en begrijpen wat er 
staat. Hoeveel tijd ik kwijt ben aan het 
intercollegiaal overleg verschilt per 
maand, maar gemiddeld komt het 
neer op tien uur. Dat heb ik er graag 
voor over. Deelname vergroot mijn 
blik. Je leert collega’s van andere 
kantoren kennen en krijgt daarmee 
een inkijkje in hun werkwijze. Daarbij 
is het fijn om te kunnen overleggen 
zonder dat het concurrentieaspect om 
de hoek komt kijken. Ook geeft NICO 
mijn kantoor de mogelijkheid om 
innovaties te doen die voor een solitair 
kantoor niet mogelijk zijn, bijvoor-
beeld uit kostenoogpunt. Zo lanceren 
wij dit jaar een gezamenlijk consu-
mentenplatform voor notariële 
dienstverlening.’

‘Op dit moment wordt er gewerkt aan 
een opleidingsprogramma voor jonge 
kandidaat-notarissen binnen onze 
kantoren. Ook zijn wij bezig met het 
opzetten van een communicatiewerk-
groep. Daarin wordt nagedacht over 
allerlei klantcommunicatie, zoals 
nieuwsbrieven en presentaties. Binnen 
onze overleggen staat innovatie altijd 
op de agenda. Het is belangrijk om 
ook binnen het notariaat te blijven 
innoveren.’ 

k n b

Er zijn verschillende (notarieel-)juridische commissies en samenwerkings-
verbanden waar (kandidaat-)notarissen in deelnemen. In Notariaat Magazine 
vertellen ze hierover.

‘Deelname vergroot mijn blik’
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Karolien Slurink-Spijker (42), notaris
Notarieel Intercollegiaal Overleg (NICO)

notaris en meer
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